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Knihovna  je otevřena ka�dou první  a  třetí
středu v měsíci od 17.30 do 19.00 hod.

Popelnice  se  vyvá�ejí  ka�dé  pondělí.

Příspěvky  do  Sosnováčku  zasílejte  na
mailovou adresu  jliska@tiscali.cz  nebo
odevzdejte  na  OÚ  na  disketě, v  papírové
podobě  nebo  mailem.

Obecní úřad Sosnová a kulturní komise zve v�echn
hod. na fotbalovém hři�ti obce. Ke hrám bude pro 

Soutě� o

Obecní úřad Sosnová a kulturní  komise vyhla�uje
Soutě�it se bude v kategoriích:
- nejhezčí zahrádka
- nejhezčí balkon/okno
Soutě�ní fotky je mo�no doručit na obecní úřad osobně, 
za jednu soutě�ící rodinu. Fotky lze doručit v papírové i 
číslem popisným domu, kde bydlíte.
Ka�dá rodina mů�e soutě�it v obou kategoriích současně
Uzávěrka soutě�e je 31.8.2007, v ka�dé kategorii budou 
v Sosnováčku a na internetových stránkách obce.

Soutě� o nejk

Obecní úřad Sosnová a kulturní komise vyhla�uje 
Soutě�ní fotky je nutno doručit na obecní úřad osobně, p
doručit v papírové i digitální podobě. Fotografie označte

1. kolo soutě�e proběhne s tématy:  Rozkvetlé léto v Sos

2. kolo proběhne v pří�tím roce s tématy: Zima v Sosnov
Pří�tí řádné zasedání OZ je 28.května 2007 od
18:00  hod.  V�ichni  občané  jsou  srdečně  zváni.

1/ Investiční akce - komunikace v obci
2/ Informace o připravovaných kulturních a sportovních
akcích
3/ Ostatní - informace z jednání rady, diskuse

Účast v�ech členů ZO je nutná !!!
Mnoho  zajímavých  informací  o  dění  v  obci  se  dozvíte  na  internetových stránkách obce
Sosnová  http://www.sosnova.org
Pozvánka na dětský den

y děti a rodiče na dětský den, který se bude konat dne 10.6.2007 od 10,00-14,00
děti připraven skákací hrad, atrakce a soutě�e s drobnými cenami.

 nejhezčí zahrádku � balkon/okno

 soutě� o nejhezčí zahrádku � balkon/okno

po�tou nebo e-mailem (obec@sosnova.org ) nejvý�e 3 ks
digitální podobě. Fotografie označte svým jménem a

.
oceněni 3 soutě�ící. Vítězné fotografie budou zveřejněny

rásněj�í pohled na na�i obec a její okolí

soutě� o nejkrásněj�í pohled na na�í obec a její okolí.
o�tou nebo e-mailem (obec@sosnova.org ), nejvý�e 3 ks za jednoho soutě�ícího. Fotky lze
 svým jménem a číslem popisným domu, kde bydlíte.

nové a okolí, Barevný podzim v Sosnové a okolí. Bude uzavřeno 30.11.2007.

é a okolí, Jaro v Sosnové a okolí. Uzavřeno bude 31.5.2008.
Obecní úřad Sosnová oznamuje, �e povinné očkování psů proběhne v termínu 28.5.2007.

    *       V lokalitě Ram�:             14:30 � 14:45 hod
    *       V lokalitě Sosnová:         15:00 � 15:45 hod
V ostatní dny vakcinace ve veterinární ordinaci v ordinačních hodinách.
    *       Pes musí být předveden osobou star�í 15 let a opatřen pevným vodítkem a náhubkem.
    *       Vakcinace se provádí na náklady majitele zvířete.

Povinnost vakcinace psů proti vzteklině 1 krát ročně je nařízena ustanovením § 4 zákona č. 166/1999 Sb.,
o veterinární péči a o změně souvisejících zákonů, ve znění pozděj�ích předpisů (veterinární zákon).
Poru�ení této povinnosti je postihováno podle § 71 a § 73 veterinárního zákona.

    *       Na vy�ádání mů�e být provedeno očkování i proti ostatním nemocem psů a koček.
    *       Přineste s sebou očkovací průkaz.
Ceník:
    *       Očkování proti vzteklině:                      Kč 120,-
    *       Kombinace (psinka, vzteklina aj.):     Kč 270,-
Očkování koček (nepovinné) je za stejné ceny.



Z á p i s   č.6/2007  z jednání zastupitelstva obce konaného dne 2.5.2007 od 18.00 hod v zasedací místnosti
OÚ

Přítomni: MUDr.M.Kadlec, J.Anto�, J.Gorčík, Ing.M.Říha, L.Rampouch, MUDr.Hadravová, L.�pindler, M.Janovský, V.Jeřalová, M.Konečná, Ing.M.Pátra,
E.Friedrich, MVDr.Russ
Omluveni: L. Michálek, Ing. J.Kladníček
Hosté: p.Kadlecová, p.Li�ka, p.Svobodová
Jednání řídil Jaromír Anto�  � místostarosta obce.

V úvodu jednání místostarosta přivítal zastupitele a hosty a konstatoval, �e zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlá�eno a je přítomna nadpoloviční vět�ina
členů zastupitelstva, tak�e jednání je usná�eníschopné.
Bylo navr�eno roz�ířit program jednání o následující:
Projednání zápisu z kontroly finančního výboru  , Údr�ba lip na návsi obce
O obou bodech bylo hlasováno samostatně, oba doplňované body programu byly jednomyslně přijaty.

P r o g r a m:
1) Dotace z Programů podpory sportu
2) �ádost o bezúplatný převod pozemků z Pozemkového fondu na obec (p.č.350 a227)
3) Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření (audit) OÚ Sosnová a projednání hospodaření za rok 2006
4) Informace o hospodaření v I. čtvrtletí 2007
5) Ostatní  informace z jednání rady obce , diskuse
6) Projednání zápisu z  kontroly finančního  výboru
7) Údr�ba lip na návsi obce

Hlasování o přijetí programu:
Pro: 13 Proti: 0 Zdr�el se: 0
U s n e s e n í : program jednání včetně doplněných bodů programu byl schválen.

Ověřovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli určeni: MUDr. Hadravová, ing. Pátra
Zápis z minulého zasedání byl ověřen, k nahlédnutí byl na úřední desce, internetových stránkách a v Sosnováčku. Námitky proti němu nebyly podány.
Z jednání je pořizován zvukový záznam, jeho pou�ívání není zastupitelstvem vyloučeno.

1) Dotace z Programů podpory sportu

Rada obce předlo�ila zastupitelstvu obce seznam jednotlivých �ádostí a návrh doporučené vý�e příspěvků. �ádosti byly zkonzultovány s předsedou sportovní
komise. Místostarosta informoval ZO o detailech jednotlivých přihlá�ek. Celková vý�e po�adovaných příspěvků na jednotlivé projekty činí zhruba 90 tis. Kč.
Rada obce rozhodla �ádosti SK Sosnová týkající se fotbalu ře�it individuálním způsobem (�ádosti v celkové vý�i zhruba 47 tis. Kč), do Programů podpory
sportu je nedoporučit. Ostatní příspěvky pokrátit tak, aby celková vý�e odpovídala původně předpokládaným nároků na rozpočet ve vý�i 25 tis. Kč.

Diskuse:

p. Janovský - kdy� se odsouhlasoval tento dotační program, bylo řečeno, �e nejdřív  se to vyhodnotí sportovní komisí, a předá zastupitelstvu k odsouhlasení. Já
jsem to dostal k nahlédnutí asi 5 hodin před tím, ne� jste měli radu. Vy říkáte, �e to bylo zkonzultováno s předsedou sportovní komise, nicméně nebylo to
zkonzultováno se sportovní komisí. Já to nechci naru�ovat, myslím si, �e ty příspěvky jsou spravedlivé, ale jestli to budeme dělat do budoucna, tak by to mělo
být tak, jak jsme si to tady odsouhlasili. ¨

p. Anto� � odpovím já, kdy� tu není starosta. Spolu jsme mluvili a já jsem ti říkal, abyste si naplánovali schůzku sportovní komise tak, abyste to stihli
projednat. Tzn. jestli�e to 16.4. �lo na radu, tak abyste měli asi týden na projednání. Pokud vím, tak starosta v�echny ty materiály, proto�e je �adatelé
odevzdali v termínu, soustředil, a vyzval tě, aby sis je při�el vyzvednout. To bylo v pondělí,  ten den, kdy byly �ádosti odevzdány. Ty jsi se při�el podívat a�
v pátek  resp. a� po mé urgenci, jaké máte vyjádření. Do telefonu  jsi mi řekl, �e jsi si to pro�el, a �e souhlasí� s tím, tak, jak jsme to tady dnes prezentovali.
Nerozumím tomu, kolik dní byste na to potřebovali, resp. říkám znovu, �e v pondělí sem v�ichni odevzdali �ádosti a týden trvalo, ne� jste se na ně podívali.
U� v lednu a únoru jsem říkal, abyste si naplánovali jednání sportovní komise, abyste si mohli ty �ádosti vzít a v klidu si o nich ten týden rozhodovat.

p. Li�ka -  Já teda nevím, ale asi  jsem pochopil filosofii toho příspěvku �patně, ale teď mi z toho vyplynulo, �e obec bude hlavně podporovat jednotlivce, kteří
soutě�í v dru�stvech mimo Sosnovou, o nich� jsem já dosud vůbec nikde neměl povědomí, �e jsou to sportovci Sosnové, proto�e to jsou kluby z České Lípy.
Já si myslím, �e teda kdy� se chce dělat podpora sportu, tak by to mělo být podporováno subjektům, kteří alespoň nějakým způsobem se v Sosnové prezentují
nebo v minulosti prezentovali. Nevidím problém, proč by třeba �achový krou�ek nemohl tady udělat �achový turnaj pro děti ze Sosnové a ukázal, �e �achy
jsou zajímavý sport. Nevím, proč karatisti tady nemohou na sále udělat ukázku sportů. A potom mě zarazí, �e SK Sosnová, který se tady dlouhodobě
prezentuje a vyvíjí tady činnost i s mláde�í, tak dostane tam volejbalový oddíl na akce 3 tisíce � těch akcí se neúčastní jeden člověk nebo jenom lidi z SK
Sosnová, ty turnaje jsou tady dost roz�ířené a zúčastňuje se tam lidí docela dost, a druhá věc vlastně, �e podpora fotbalu SK Sosnová se z toho úplně vyloučila.
Tak mi to přijde takové, �e ta podpora, jak vyplynula z rozhodnutí rady, je určena spí� klubům mimo Sosnovou, i kdy� pro lidi ze Sosnové, ale kluby ze
Sosnové, které tady tu činnost vyvíjejí a prezentují se nějakým způsobem, tak �ádnou podporu nedostanou. To mi přijde jako �patná filosofie.

p.Anto� � U� na začátku jsme si říkali, �e je to určeno pro lidi ze Sosnové, kteří se dodnes na �ádné peníze z obecního rozpočtu týkající se podpory sportu
nedostali. O tom se tu mluvilo ji� při zdůvodňování v lednu. Kluby ze Sosnové, ať fotbalové nebo volejbalové, jsou podporovány i bez ohledu na tento
program. Jestli�e se tady do sportu dává ročně 150 tisíc, jestli�e se například loni poskytlo SK Sosnová 22 tisíc v podstatě mimo jakékoli jednání na
zastupitelstvu, tak nemyslím, �e by se dalo mluvit o tom, �e by se sporty a fotbalové kluby speciálně nijak nepodporovaly. A k těm sportovním �ádostem od
SK Sosnová bylo vyjádření právě od Michala Janovského v tom smyslu, �e va�e činnost s mláde�í se teprve rozjí�dí. Tak�e rozhodnutí rady je skutečně
takové, �e 50 tisíc na �ádosti SK Sosnová, které by se měly vzít z obecního rozpočtu, v tuto chvíli není. Mů�eme se bavit o tom, zda se rozpočet nějakým
způsobem upraví. Nesouhlasím s tím, �e se fotbal nepodporuje, to není pravda, peněz z rozpočtu jde do fotbalu poměrně dost. A jestli�e jste si jako SK
Sosnová-volejbal dali do �ádosti 6 tisíc a my navrhujeme vám padesát procent poskytnout, tak si také nemyslím, �e by to bylo úplně málo. Nemyslím, �e by
bylo �patné podporovat sportovce, kteří se realizují v klubech, které tady nejsou. A� bude �achový tým tady a budou je moci hrát tady, pak je tady hrát budou.
Nebo karate. Souhlasím s tím, co říká�, �e by tady �achový tým mohl uspořádat turnaj, je to jen o domluvě, toté� karate. Ale jak jsme se tady bavili u� v lednu,
pokud se někdo stane mistrem světa, tak přesto, �e bude dělat karate v České Lípě, tak ho v obci budeme slavit. Tak�e bychom měli mít mo�nost je v jejich
činnosti podpořit.

Po diskuzi bylo přistoupeno k hlasování o vý�i poskytnutých dotací v rámci Programů podpory sportu.
Pro:13 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í : ZO odsouhlasilo poskytnutí dotací z Programů podpory sportu ve vý�i  2 dle následujících tabulek  -  viz  usnesení  bod  6B.



2) �ádost o bezúplatný převod pozemků z Pozemkové fondu na obec (č.p.350 a 227)

Místostarosta informoval zastupitele o nutnosti vyslovení souhlasu s převodem pozemků z Pozemkového fondu na obec, pokud má obec o tato parcelní čísla
zájem.
Jde o veřejné komunikace, které slou�í (nebo mohou slou�it v případě p.č. 227) k přístupu veřejnosti. P.č. 350 je komunikace od kři�ovatky na Ram�i
k Novému Dvoru, p.č. 227 je zčásti zpevněná komunikace a zčásti jen nezpevněná plocha mezi Lesnou a Ram�í, která by měla být vyu�ita v případě rozvoje
obce v této lokalitě.
V diskuzi byl vysloven obecný souhlas s cílem získat v�echny pozemky z Pozemkového fondu.

Pro: 13 Proti: 0 Zdr�el se: 0
U s n e s e n í : ZO souhlasí s vydáním �ádosti o bezúplatný  převod pozemků p.č.350 a 227 z PF na obec Sosnová.

3) Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření (audit) OÚ Sosnová a projednání hospodaření za rok 2006.

Na OÚ Sosnová proběhlo přezkoumání hospodaření Krajským úřadem Libereckého kraje, při něm� nebyly zji�těny �ádné závady s výjimkou nedolo�ených
zápisů z kontrolní a finanční komise. Zastupitelé obce byli seznámeni se závěrečnou zprávou tohoto auditu.

Pro:13 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í : Závěrečný účet obce za rok 2006 byl schválen bez výhrad , zprávu z kontroly hospodaření za rok 2006 bere ZO na vědomí.

4) Informace o hospodaření v I.čtvrtletí 2007

Zastupitelé dostali  s pozvánkou Výkaz hospodaření obce za 1. čtvrtletí r. 2007, který je přílohou tohoto zápisu. P. Anto� informoval o příjmech a výdajích
s tím, �e na straně výdajů stojí za zmínku polo�ka:  MHD a ČSAD � je to ov�em celoroční částka placená v prvním čtvrtletí. Jinak �ádná polo�ka nevybočuje
z očekávaných hodnot.

Pro:13 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í : ZO schvaluje hospodaření v I/Q 2007

5) Přečteno usnesení RO č.6 � podrobně seznámeno

Přítomným bylo přečteno usnesení RO č. 6 i s komentářem k jednotlivým bodům.

18:42 - odchod MVDr. Russ

6) Zápis z kontroly finančního výboru

Paní. Jeřalová  předlo�ila zápis z kontroly provedené finančním výborem. Při kontrole byly předlo�eny  přijaté faktury , příjmové a výdajové doklady za první
čtvrtletí. K některým dokladům má finanční výbor tyto připomínky:

•  u několika zaplacených faktur chybí parafa starosty nebo místostarosty nebo pokyn k proplacení,
•  na cestovních dokladech nebyly řádně podpisy, někde je podpis toho, kdo účtoval a vystavoval , a současně odsouhlasoval atd. Nutný podpis

místostarosty nebo člena rady na cestovních příkazech starosty.  Je nutno předlo�it usnesení jednání rady obce, která odsouhlasila pou�ívání
soukromého auta a  pak není nutno podepisovat schvalování, ale jen vyhotovení. Při platbách odsouhlasených radou nebo ZO se musí předkládat
kopie zápisu nebo výpis z usnesení ZO nebo RO.

•  u nákupních dokladů, kdy nakupuje starosta, je nutný podpis místostarosty.
•  při výplatě mezd musí být podpis nejen na výplatních sáčcích, ale i podepsaná výplatnice starostou jako věcná správnost výplat.
•  do účetnictví dolo�it platební kalendář � SČVaK, SČP, ČEZ atd.
•  Čísla dokladů  občas chybí. Jinak v pořádku.

Finančním výborem bylo schváleno hospodaření s přijetím opatření vedoucích k nápravě nedostatků. Zápis není podepsán kontrolovanými ani odpovědnými
osobami. Zápis z kontroly je přílohou tohoto zápisu.
Diskuse k zápisu z kontroly finančního výboru:

p.Anto� �  je potřeba upřesnit, kolik faktur z celkového počtu je nepodepsaných. Je-li to  1 faktura z 1000  celkových. K podepisování cestovních příkazů a
dokladů o nákupu  provedených p. starostou � nesouhlasím, �e by je měl podepisovat je�tě místostarosta. Není �ádný právní předpis, který to ukládá � oba
máme svou působnost v rámci funkcí � nejsem jeho nadřízený. Nemohu zkontrolovat, kam jel, bylo-li to potřeba apod. Toté� u nákupů.

p.Jeřalová  � rada musí rozhodnout a určit, starosta si vyhotoví cestovní příkaz.. Nemů�e se sám podepsat, �e to vyhotovil, podle zákona o obcích . Musí být
pověření rady, �e pou�ívá  soukromé vozidlo. Úřednice obecního úřadu zkontroluje cestovní příkaz.. Nelze, aby v�echny podpisy na cestovním příkaze byly
jenom starosty.

Anto� � trvám na právním předpisu, kde je tato povinnost zakotvena. Souhlasím s činností finančního výboru,  proto je zřízen. Nesouhlasím s některou
formulací v zápise.

p. Jeřalová � právní přepis vyhledám. K připomínce o zalo�ení zápisů a usnesení ZO a RO v účetnictví upřesňuji, �e dal�í nedostatky nejsou, jen při kontrole
po�adujeme po úřednici vyhledání těchto zápisů.

Pro:12 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í : ZO vzalo na vědomí zprávu finančního výboru o provedení kontroly a ukládá starostovi obce zajistit potřebná opatření.

7) Stříhání lip na návsi

Místostarosta po�ádal p. Konečnou o podrobnosti k situaci se stromy na návsi. Paní Konečná v krátkosti  popsala stav stromů.
Paní Svobodová:  má na mysli lípy nad  jejím domem?  Tro�ku je sní�it. Před onemocněním p. starosty jsem s ním jednala a slíbil, �e pozve  komisi z odboru
�ivotního prostředí. Před zásahem je nutná konzultace s odborníkem.
Závěr diskuse: vzhledem k vegetačnímu období je pravděpodobně nutné zásah odlo�it za pří�tí rok.

Pro:12 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í : ZO ukládá starostovi prověřit mo�nost kultivace lip na návsi



V 19.05 byla zahájena volná rozprava.
V průběhu rozpravy vystoupili se svými příspěvky p. Janovský, p. Anto�, p. �pindler, p. Konečná, ing. Pátra, ing. Říha, p. Gorčík a p. Rampouch k tématu
odkoupení objektu na hři�ti od ing. Tichého, k pořízení traktůrku na sekání hři�tě a zaji�tění správce sportovního areálu.
Dále se p. Svobodová informovala u ing. Pátry o cestě za viaduktem ke Karbě.
Jednání bylo ukončeno v 19.35 hod.

U S N E S E N Í č. 6/2007
z jednání zastupitelstva obce konaného dne 2.5.2007 od 18.00 hod. na OÚ v Sosnové

6/A program jednání včetně doplněních bodů programu byl schválen
6/B ZO odsouhlasilo poskytnutí dotací z Programů podpory sportu ve vý�i dle následujících tabulek:
Sportovní talent, sportovní reprezentace
�adatel Pro osoby Schváleno
�achový krou�ek při Z� Tyr�ova (p.Jínová) Simona Jínová

Denisa Jínová
Pavel �ťastný

7.500,--

Sport Relax (p.Znamenáček) Jakub Kolek
Anna �ťastná

5.000,--

p.J.�pačková-stolní tenis Klára �pačková 4.000,--
p.J.�pačková-basketbal Tereza �pačková 1.000,--
p.L.Ondřejková-basketbal Pavlínka Ondřejková 1.000,--

Obecní program rozvoje sportu
SK Sosnová (volejbal) 3.000,--
Bowling Team Sosnová 3.000,--
Ing.Rodrová 1.000,--
p.Nedvědová 1.000,--
CELKEM 26.500,--

6/C ZO souhlasí s vydáním �ádosti o bezúplatný převod pozemků p.č. 350 a 227 z PF na obec Sosnová
6/D Závěrečný účet obce za rok 2006 byl schválen bez výhrad, zprávu z kontroly hospodaření za rok 2006 bere ZO na vědomí
6/E ZO schvaluje hospodaření obce v I/Q 2007
6/F ZO vzalo na vědomí zprávu finančního výboru  o provedení kontroly a ukládá starostovi obce zajistit potřebná opatření
6/G ZO ukládá starostovi prověřit mo�nost kultivace lip na návsi
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Milí anonymové......a ostatní.......
V demokratických státech má obvykle ka�dý občan právo vyslovit svůj názor, ale měl by cítit také povinnost podat pomocnou ruku. Bohu�el vět�ina lidí
pouze kritizuje, av�ak nic pozitivního neudělá. Je mi líto, �e teprve teď vyjadřujete své názory a to za pomoci počítače, ke kterému ka�dý z nás nemá
přístup. Své připomínky na můj článek o hlučném dění na autodromu jste vy- Mirko, Petře a J. sice napsali, ale nepodepsali se, co� mi připadá velmi
neseriosní, bohu�el v dne�ní době, kdy se polopravdy staly normou, je to a� příli� obvyklé! Jak jste sdělili, jste starousedlíci (co to je?) a na hluk a prach jste
od narození zvyklí. "Rýpalské názory" nepí�i pouze za sebe, ale i za lidi, kteří o víkendech a svátcích nemají klid a pohodu, ale ke psaní se bohu�el
neodhodlají. Z va�ich připomínek jsem pochopila, �e jsem pouze "přistěhovalec" a hlavně neře�ím důle�itěj�í problémy, o které se jedná jste se ov�em vůbec
nezmínili! S klidným svědomím sděluji , �e za těch 6 let , co jsem se stala " přistěhovalcem " , jsem pro občany neudělala málo. Mo�ná, �e některý
starousedlík nevykonal pro obec zhola nic za celý svůj �ivot. Tímto vám třem nepodepsaným přeji v�e dobré a na rozdíl od vás se jako v�dy podepí�i. Vám
ostatním přeji krásné jarní dny a hodně zdraví.
Přistěhovalkyně Ivana Kadlecová

(tento článek je reakcí na zveřejněné názory ve fóru na internetových stránkách obce - poznámka JL)
Vá�ení spoluobčané, dovolte mi pár poznámek.

Jistě jste postřehli, �e přípravné práce pro výstavbu přelo�ky silnice I/9 ji� byly zahájeny. Vysoké jeřáby, které se pohybovaly po loukách v okolí Sosnové,
přehlédnout snad ani ne�lo. Energetici některé sloupy zvy�ovali, a dva z nich, které jsou přímo u budoucí mimoúrovňové kři�ovatky, se posouvají o pár
metrů dál. Cílem těchto prací je zajistit, aby dráty vysokého napětí byly dostatečně vysoko nad vozovkou na přemostění.
S výstavbou přicházejí i nesnáze: zablácená vozovka, zdevastovaná louka a jistě přijdou i dal�í problémy. Investor a dílo provádějící firmy mají povinnost
uvést v�e do původního stavu, udr�ovat čistou komunikaci a co nejméně naru�ovat �ivot v obci.
Touto cestou Vás proto �ádám, pomozte nám v�echny negativní dopady monitorovat, abychom mohli včas od příslu�ných institucí a firem �ádat nápravu.

Druhá moje poznámka směřuje k řidičům, kteří v obci často poru�ují pravidla silničního provozu. Předev�ím rychlost a průjezdy jednosměrkou v protisměru.
Chápu, �e zatímco pro některé je jízda autem nebo na motorce pouhou nutností, pro jiné je to i zábava, radost a adrenalin. Jen�e silnice v obci není závodní
trať. Zejména v na�í vsi bychom měli dobře vědět, jak závodní dráha vypadá. Je uzavřená a neběhají po ní děti.
U� dlouho hledáme ře�ení, jak těmto pseudozávodníkům zabránit v tom, aby někoho zranili. Mluví se o kamerách, hrbech na silnici, retardérech, zú�ení
vozovek. Ka�dé z těchto ře�ení v�ak má svoje proti: stojí peníze nás v�ech, obtě�uje slu�né lidi a blbům stejně nezabrání.
Spolupráce s policií také nefunguje, jak bychom potřebovali. Viděli jste snad někdy v Sosnové radar?
Na základě rozhodnutí rady obce se pracuje na projektu "TEMPO30", který se čím dál více prosazuje v řadě zemí. Zabýváme se i materiály projektu
"Bezpečná obec", připraveným Ministerstvem dopravy ČR. Bohu�el, �ádný z těchto projektů nedoká�e usměrnit je�itnost některých jedinců. A postavit hrb
na silnici ka�dých 30 metrů asi také není mo�né.

Jaké je tedy ře�ení? Pomineme-li mo�nost vybudování domobrany, která bude vymáhat právo po svém, zjistíme, �e �ádné ře�ení není jednoduché, ani
stoprocentní. Nezbývá, ne� dále jednat s policií, hledat technická ře�ení a nebát se jakýkoli nebezpečný přestupek ohlásit a dosvědčit.

Jaromír Anto�, místostarosta
yyddáávváá    OOÚÚ    SSoossnnoovváá,,  tteecchhnniicckkáá    ssppoolluupprrááccee    IInngg..  JJiiřříí    LLii��kkaa
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